
 
 
 

Spoštovani državljanke in državljani, Slovenke in Slovenci, prijatelji in prijateljice Slovenske 
ljudske stranke, 

na dan državnosti, 25. junija, se v Sloveniji spominjamo dokončne izvedbe plebiscitne odločitve, 
da Slovenci želimo živeti v samostojni in neodvisni državi. Letos praznujemo 19. obletnico teh 

velikih zgodovinskih dogodkov. 
 

Mnogim večjim narodom, kot je slovenski, ni uspelo priti do svoje države, in s tem do možnosti, 
da sami odločajo o svoji usodi. Nam pa je bilo to dano. A nikakor ne podarjeno. Dana nam je 
bila možnost, da si državo izborimo in priborimo. Zato še posebej politika in politiki nosimo 

veliko odgovornost, da to priložnost izkoristimo v korist vseh, s ciljem, da vzpostavimo pogoje za 
gospodarsko uspešno in socialno pravično državo. To je cilj Slovenske ljudske stranke. Oboje je 

enako pomembno. 
 

Spoštovani, 
čestitam vam ob dnevu državnosti. Preživite ga lepo, z lepo mislijo na vse tiste, ki so stoletja 

gradili mozaik naše državnosti. In s prepričanjem, da bo Slovenska ljudska stranka, ki je v 
odločilnih trenutkih leta 1988 orala ledino demokratizacije Slovenije, tudi v prihodnosti bila ne 

le sopotnik, ampak aktiven ustvarjalec mozaika gospodarsko uspešne in socialno pravične 
države Slovenije. 

 
*** 

mag. Radovan Žerjav, predsednik Slovenske ljudske stranke 
 
 
 
 
 



TRADICIOLNALNO KRESOVANJE MO SLS LJUBLJANA OB DNEVU DRŽAVNOSTI 

  



 
KRES NA JANČAH OB 19. OBLETNICI DRŽAVE SLOVENIJE 

SREDA, 23. JUNIJA OB 19. URI 

 

 
PODPORA SLS SE JE POVEČALA – junija 4,2% 

 

 
Foto: POP TV 

Agencija Ninamedia, ki opravlja javnomnenjske 
raziskave tudi za televizijo POP TV, je v 

včerajšnjih rezultatih namerila razmeroma visok 
skok podpore tudi Slovenski ljudski stranki. 
Čeprav javna občila anketo interpretirajo kot 

skok podpore vladajoči koaliciji zaradi zmage na 
referendumu, pa številke kažejo, da je najvišjo 

rast podpore, glede na pretekli mesec, zabeležila 
prav SLS, ki je ostro obsojala arbitražni 

sporazum. Omeniti velja tudi dejstvo, da skoraj 
60 odstotkov ljudi ni zadovoljnih z delom vlade. 

V SLS se bomo tudi v nadaljnje trudili biti 
konstruktivna opozicija v dobro države, a hkrati 
goreč kritik nepravilnih in škodljivih odločitev. 

 

 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 22. JUNIJA DO 28. JUNIJA 
2010 



Torek, 22. junij 2010: 
 ob 11. uri 31. seja Komisije DS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katere predsednik je državni svetnik 

SLS Cvetko Zupančič, člani pa državni svetniki SLS Vincenc Otoničar, Jože Slivšek in Peter Vrisk 
 ob 13. uri obisk veleposlanika R Makedonije Samoila Filipovskega, sprejel ga bo mag. Radovan Žerjav 
 ob 14. uri 64. seja Komisije DS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in 

Jože Slivšek 
 ob 15. uri Centralni volilni štab SLS 
 ob 17. uri 8. redna seja IO SLS 
 

 
Sreda, 23. junij 2010: 

 ob 9. uri 18. redna seja Odbora za finance in monetarno politiko, katere član je poslanec SLS mag. Radovan 
Žerjav 

 ob 19. uri tradicionalno kresovanje na Jančah, organizator MO SLS Ljubljana 
 
Četrtek, 24. junij 2010: 

 ob 17. uri seja IO NG SLS 
 ob 18. 30 uri sveta maša v stolni cerkvi ob dnevu državnosti 
 ob 20. uri slavnostna seja v Državnem zboru RS ob dnevu državnosti 
 ob 21. 15 uri osrednja počastitev dneva državnosti na Trgu republike 

 
Petek, 25. junij 2010: 

 državni praznik – dan državnosti 
 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: ZARADI KRIZE V GRADBENIŠTVU JE SLOVENIJA POSTALA 
BREZKOMPROMISNA KRŠILKA ČLOVEKOVIH PRAVIC 

 

SLS: »Pogoji v katerih delajo tujci v slovenskem  gradbenem sektorju so 
sramota za državo, ki se prišteva k razviti Evropi!« 

Ljubljana, 15. junij 2010 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav javno poziva 
vse pristojne vladne in inšpekcijske službe naj že nehajo samo opazovati 
neživljenjske pogoje v katere je prisiljeno več kot 30.000 tujih delavcev v 
gradbeništvu, ki so več kot očitno žrtve v popolnost dodelanega sistema 
izkoriščanja tuje delovne sile. 

 
Mag. Žerjav je tudi presenečen nad mlačnim odzivom slovenske politike, še 
posebno vladajoče koalicije, na razkritje krute resnice, o razmerah v katerih 
živijo gradbeni delavci, v eni izmed oddaj nacionalne televizije. »Ko gledaš 
takšno oddajo, kar ne moreš verjeti, da se vse to dogaja okoli nas, čeprav bi si 
človek mislili, da se kaj takega lahko zgodi samo v popolnoma nerazvitih in 
nedemokratičnih državah sveta,« je zgrožen mag. Žerjav, ki je prepričan, da si 
kaj takega Slovenija v letu 2010 ne bi smela privoščiti. 

...več 

 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: PRVI KORAK ZA REŠITEV SLOVENSKIH ŽELEZNIC JE DELITEV 
NA INFRASTRUKTURNI IN PROMETNI DEL! 

 

 

»Za krepitev sodelovanja in izkoriščanja sinergij obstaja veliko boljših 
rešitev od ustanovitve logističnega holdinga.« 
Ljubljana, 16. junij 2010 – V Slovenski ljudski stranki znova ugotavljamo, 
da je Vlada RS brez širše javne razprave s prihodom novega »rešitelja« 
Slovenskih železnic g. Hartmuta Mehdorna tako rekoč samostojno začela 
projekt združitve slovenskih transportnih podjetij Slovenske železnice, 
Intereuropa in Luka Koper v slovenski logistični holding. »To je povsem 
nepotrebno in zagotovo ni prava rešitev za Slovenske železnice,« je 
prepričan predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki je bil že kot prometni 
minister mnenja, da za krepitev sodelovanja med slovenskimi 
transportnimi družbami ni treba ustanavljati holdinga, saj obstaja veliko 
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boljših načinov, kako izkoristiti vzajemne koristi pri poslovanju teh družb. 
  
...več 

 

SLS: GLEDE PLINSKIH TERMINALOV NE ŽELIMO TIHE DIPLOMACIJE, TEMVEČ KONKRETNE ODGOVORE NA 
ENOSTRANSKA DEJANJA ITALIJE 

 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav: »Dikcija v soglasno sprejeti resoluciji o 
Strategiji za Jadran je popolnoma jasna - Državni zbor RS nasprotuje kakršnikoli 
gradnji plinskih terminalov v tem delu severnega Jadrana!« 

Ljubljana, 17. junij 2010 – V SLS že ves čas poudarjamo neizpodbitno dejstvo, 
da je temeljni problem Tržaškega zaliva in dobrega pol milijona prebivalcev, ki 
živijo neposredno ob njem, njegova preobremenjenost, ki je z ekološkega vidika 
skoraj nevzdržna. »V relativno zaprtem zalivu, z izrazito plitvim morjem, ob dveh 
prometnih lukah in že zelo izčrpani sposobnosti okolja, ki že zdaj ne more več 
neškodljivo sprejemati stalno rastočih emisijskih vplivov urbanizacije in 
gospodarskega razvoja, naši zahodni sosedje načrtujejo nove in nove 
gospodarske naložbe,« se čudi podpredsednica SLS Olga Franca, ki zgodbo okoli 
načrtovanih plinskih terminalov v Žavljah spremlja že od vsega začetka. 

...več 

 

SLS UTRINKI Z JUNIJSKE SEJE DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 

 
 
PAHOR OBLJUBIL POSLANCEM KONKRETNE PODATKE  
 

Vodja poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je na začetku junijske seje predsedniku vlade v poslanskem vprašanju 
izrazil zaskrbljenost in nezadovoljstvo nad predlaganim rebalansom proračuna. Poudaril je, da je vlada v rebalansu 
proračuna preveč zmanjšala sredstva za investicije in premalo zmanjšala sredstva za materialne stroške. Predlog po 
Presečnikovih besedah znižuje proračunske odhodke z zmanjšanjem državnih naložb v prometu in zdravstvu. Po 
mnenju Poslanske skupine SLS se varčevanje z zamikom investicij v prihodnja leta  uvaja »v najbolj neprimernem 
času«, saj naj bi ravno te pomagale celotnemu gospodarstvu in ohranjale delovna mesta. »O varčevanju na področju 
materialnih stroškov, stroškov plač, blaga in storitev pa zopet ne zasledimo nobenih oprijemljivih podatkov,« je 
izpostavil poslanec SLS Jakob Presečnik. 

 
KOLIKO ŽRTEV ŠE? 
 

Državni zbor RS je zavrnil spremembe Zakona o varnosti cestnega prometa in s tem uzakonil milejšo kazen za vožnjo 
v napačno smer. Spremembe, ki so jih predlagali poslanci Slovenske ljudske stranke, naj bi uvedle višjo globo za 
napačno smer vožnje, in sicer z zdajšnjih 300 evrov na 1.200 evrov in odvzemom vozniškega dovoljenja.  Poslanec 
SLS Janez Ribič bi kazen zvišal, saj statistika kaže, da zaradi takih kršitev narašča tudi število žrtev. Vladna koalicija 
je glasovala proti, ker meni, da je treba ta problem reševati celostno. 

 
VLADA NASPROTUJE DECENTRALIZACIJI SLOVENIJE 
 

Poslanci SLS so glasovali »proti« pri odločanju o noveli Zakona o lokalni samoupravi. Za Franca Pukšiča, poslanca SLS 
v DZ RS in člana Odbor za lokalno samoupravo v DZ RS, je zakon "narejen zaradi Občine Ankaran«.  Poslanec Pukšič 
je vladi očital, da si ne želi decentralizacije Slovenije. "To, kar so naredili zdaj, tik pred tem, ko naj bi nastala občina 
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Ankaran, je usmiljenja vredno početje," je dejal poslanec SLS, ki vladi tudi očita, da lokalnim skupnostim nalaga 
veliko obveznosti, ni pa poskrbela za njihovo financiranje. Po novem bi bil izključujoč kriterij za ustanovitev občine 
najmanj 5000 prebivalcev, izjem pa ne bi bilo več. Med sedanjimi 210 občinami pa jih ima več kot polovica manj kot 
5000 prebivalcev. 

 
ZAKON NE PRINAŠA REŠITVE PROBLEMA SAMOSTOJNEGA PODJETNIKA V PRIMERU STEČAJA 
 

Poslanke in poslanci Državnega zbora so podprli noveli dveh zakonov iz svežnja izhodne strategije. Novela zakona o 
stečajnem postopku prispeva k hitrejši in učinkovitejši izvedbi stečajev. Novela zakona o finančnem poslovanju, 
postopkih zaradi insolventnosti in prisilnem prenehanju med drugim izboljšuje položaj upnikov v stečajnih postopkih 
ter daje možnost dotoka svežega kapitala v podjetja, ki so v postopku insolventnosti. V poslanskih skupinah so 
sprejemu zakona večinoma izrekali podporo, pri čemer je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav opozoril, da ne 
prinaša rešitve problema samostojnega podjetnika v primeru stečaja. Neprimerna se mu zdi tudi ureditev položaja 
malega upnika v postopkih prisilne poravnave. Izvršba in stečaji sestavljajo nekakšen začaran krog, je ugotovil 
Radovan Žerjav. Neučinkovitost in počasnost izvršilnih postopkov še dodatno vzpodbuja finančno nedisciplino. In prav 
zato je novela izvršilnega zakona doživela soglasno podporo. Med novostmi so na primer natančnejša pravila iskanja 
dolžnikovega premoženja in širitev možnosti poplačila upnika pred pravnomočnostjo sklepa o izvrši. Povedano z 
drugimi besedami to pomeni, da bo upnik prišel do svojega poplačila, svoje terjatve tudi v primeru, če bo dolžnik vložil 
ugovor. 

 

BOLJE UVELJAVITI DAN REFORMACIJE IN PRIMOŽA TRUBARJA! 

 

Po mnenju poslanske skupine SLS bi bilo bolje, da bi dan reformacije praznovali kot dan reformacije in Primoža 
Trubarja. Jakob Presečnik je v izjavah medijem predstavljal stališče SLS: » Praznovanje reformacije zajema vse 
dogodke in osebe, ki so pomembno vplivale na spremembe v naši družbi. Poimenovanje praznika dodatno, še po 
Primožu Trubarju, pa bi poudarilo pomen tega velikega moža, ki ga že sedaj ob praznovanjih dneva reformacije 
največkrat citiramo, uporabljamo njegova dela in ime na proslavah.« Kljub temu pa smo Slovenci dobili nov praznik 8. 
junij – dan Primoža Trubarja. 

 
POSLANCI DZ OBRAVNAVALI NOVI ZAKON O RTV  
 
Janez Ribič, poslanec SLS, v nadaljnji obravnavi pričakuje precejšnje spremembe v noveli zakona o RTV. V razpravi je 
poudaril, da bodo v SLS podprli takšen zakon, ki bo pri pripravljanju programov »zagotavljal spoštovanje človekove 
osebnosti in dostojanstva, načela nepristranskosti in resničnosti informacij mnenjskega, svetovnonazorskega in 
verskega pluralizma ter politične neodvisnosti in avtonomnosti.« 
Mag. Radovan Žerjav pa je izpostavil, da človek dobi občutek, da je potrebno ob vsaki zamenjavi vlade spremeniti 
zakon o RTV in to samo zato, da se lahko zamenjajo ljudje tako v vodstvu, kot novinarji in vse to pod krinko 
povečevanja neodvisnosti javnega zavoda RTV. 
 
SUBVENCIJE ZA NAKUP ELEKTRIČNIH VOZIL VEČINA POSLANCEV NE PODPIRA 
 
Predsednik SLS in poslanec SLS v DZ RS mag. Radovan Žerjav je imel ob razpravi o noveli zakona o subvencijah 
nakupa okolju prijaznejših vozil številna vprašanja in pripombe. Mag. Radovan Žerjav je med drugim poudaril, da bi 
lahko natrosil ducat primerov, za katere bi bilo bolj smiselno zapraviti 4,5 milijona evrov, kolikor predvideva ta zakon, 
in dodal: "Ne moremo se znebiti občutka, da gre za popolnoma lobističen zakon, če vemo, da zahtevane pogoje na 
slovenskem trgu izpolnjuje le peščica znamk avtomobilov." 
 
POSLANCI SLS PROTI NOVELI ZAKONA O GENERIČNI PROMOCIJI KMETIJSKIH IN ŽIVILSKIH PROIZVODOV 
 
Franc Bogovič, poslanec SLS, in predsedstvo SKZ pri SLS so ocenili, da omenjeni zakon mora po rednem postopku 
predložiti vlada in to na način, da se bodo zadeve uredile. Temeljni razlog za glasovanje proti je, da PS SLS ocenjuje, 
da je potrebno doseči dogovor med vsemi zainteresiranimi  (kmeti, predelovalno industrijo, MKGP...) po redni poti in 
ne z prehitevanjem ter dajanjem prioritet posameznim lobijem. Predlog predvideva večji obseg oglaševanja živil. To bi 
po mnenju predlagatelja zakona SDS lahko uresničili, če bi sredstva za ta namen zbrali država, kmetje in drugi 
pridelovalci hrane. Prav zaradi tega predloga SDS niso podprli v koaliciji in opozicijski SLS. Prav tako je po njihovem 
bistvo generične promocije to, da ne navaja proizvajalca oziroma posebej ne promovira slovenske hrane. 

 
POSLANSKI SKUPINI SD JE PRI OBVEZNI DELITVI DELA DOBIČKA DELAVCEM SPODLETELO 
 
Na petkovih glasovanjih v DZ RS so poslanci izglasovali - ne imuniteti Srečka Prijatelja, ter podprli zakon o RTV 
Slovenija, subvencioniranju okolju prijaznih vozil in novemu šefu pravobranilstva.  
Poslanski skupini SD je pri obvezni delitvi dela dobička delavcem spodletelo.  Za uzakonitev obvezne delitve se je 



zbralo le 39 glasov poslancev. Da bi razveljavili veto Državnega sveta, bi jih potrebovali 46. Glasovala nista tudi 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav in vodja PS SLS Jakob Presečnik, ki sta bila v dvorani. Mag. Radovan Žerjav je v 
razpravi argumente o pritiskih na kapital označil za manipulacije: "Predvidena udeležba delavcev na dobičku je 
omejena na višino njegovih dveh povprečnih mesečnih plač oziroma največ na 5.000 evrov bruto." Poslanska skupina 
SLS je sicer naklonjena obvezni delitvi dobička, kajti če delavci stiskajo pasove, naj bodo deležni še pogače. Kljub 
temu pa so poslanci SLS glasovali po svoji vesti. 
 
 

USTNA POSLANSKA VPRAŠANJA 

 
 

USTNO POSLANSKO VPRAŠANJE VODJE POSLANSKE SKUPINE SLS JAKOBA PRESEČNIKA MINISTRU ZA 
DELO DRUŽINO IN SOCIALNE ZADEVE DR. IVANU SVETLIKU 

Prvi dan 18. redne seje Državnega zbora RS je vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je zastavil ustno 
poslansko vprašanje ministru za delo družino in socialne zadeve dr. Ivanu Svetliku glede domnevne ukinitve državne 
pokojnine. Več si lahko preberete v nadaljevanju.  

...več 
 
 
USTNO POSLANSKO VPRAŠANJE VODJE POSLANSKE SKUPINE SLS JAKOBA PRESEČNIKA PREDSEDNIKU 
VLADE RS BORUTU PAHORJU 

Ljubljana, 14. junij 2010 – Prvi dan 18. redne seje Državnega zbora RS je vodja poslanske skupine SLS Jakob 
Presečnik na predsednika Vlade RS naslovil ustno poslansko vprašanje v zvezi z gospodarsko situacijo v države. Več si 
lahko preberete v nadaljevanju: 

...več 
 

USTNO VPRAŠANJE POSLANCA SLS FRANCA BOGOVIČA MINISTROMA FRANCIJU KRIŽANIČU IN DEJANU 
ŽIDANU 

Prvi dan 18. redne seje Državnega zbora RS je poslanec Franc Bogovič postavil ustno poslansko vprašanje ministru za 
finance Franciju Križaniču in ministru za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano Dejanu Židanu. Več si lahko preberete v 
nadaljevanju. 

...več 
 

USTNO POSLANSKO VPRAŠANJE POSLANCA SLS JANEZA RIBIČA MINISTRU ZA PROMET DR. PARTICKU 
VLAČIČU 

Prvi dan 18. redne seje Državnega zbora RS je poslanec SLS Janez Ribič zastavil ustno poslansko vprašanje ministru 
za promet dr. Particku Vlačiču. Več si lahko preberete v nadaljevanju. 

...več 
 

USTNO POSLANSKO VPRAŠANJE POSLANCA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA MINISTRU ZA OKOLJE IN 
PROSTOR DR. ROKU ŽARNIČU 
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Prvi dan 18. redne seje Državnega zbora RS je poslanec SLS mag. Radovan Žerjava ministru za okolje in prostor dr. 
Roku Žarniču postavil ustno poslansko vprašanje v zvezi z izgradnjo manjkajočega in obnovo obstoječega 
visokovodnega obrambnega nasipa ob reki Muri. Več si lahko preberete v nadaljevanju. 

...več 
 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
GOST NA 11. PRAZNIKU OBČINE CERKVENJAK JE BIL TUDI POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ 
 

 

Prireditve, ki se je uradno začela že v petek, 11. junija, se je udeležil tudi poslanec SLS in 
župan Občine Destrnik Franc Pukšič, ki je navzoče na osrednji prireditvi tudi nagovoril. 
 
Pester kulturni in športni program se ni zaključil z osrednjo proslavo v nedeljo, 20. junija, v 
kulturnem domu, ampak se nadaljuje še ves teden. Tako bodo obiskovalci imeli priložnost 
pohoda peš ali s kolesom po mejah Občine Cerkvenjak, ob bok nogometnemu turnirju pa 
organizator pripravlja mladinski raziskovalni tabor ter tekmovanje v košnji trave in 
grabljenju. Razlogov je več kot dovolj, da se dogodkov v Cerkvenjaku udeležiti tudi vi. 

 
VOLILNI OBČNI ZBOR OBČINSKEGA ODBORA SLS ŽALEC 
 

 
OO SLS Žalec bo od junija naprej vodil 

Rok Sedminek 

V soboto, 5. junija 2010, je potekal volilni občni zbor OO SLS Žalec, 
katerega se je udeležil tudi Jakob Presečnik, vodja poslanske skupine 
SLS v DZ RS.  
Za predsednika OO SLS Žalec je bil izvoljen Rok Sedminek, ki je vodenje 
odbora prevzel od dosedanjega predsednika Darka Simončiča. Med 
drugim so obravnavali priprave na bližajoče se lokalne volitve in sprejeli 
operativni program delovanja za naslednje obdobje.  
 

 
OBČNI ZBOR OBČINSKEGA ODBORA SLS LAŠKO  
 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=043D5314-B773-D60C-6F4D-A17BFFA8E79A&linkid=newsContent


 
Župan Občine Laško Franc Zdolšek 

V petek, 19. junija 2010, je imel Občinski odbor SLS Laško občni zbor, 
katerega sta se udeležila tudi Franc Bogovič, podpredsednik, poslanec SLS 
ter župan Občine Krško in Franc Zdolšek, župan Občine Laško in 
predsednik OO SLS Laško. Obravnavali so aktivnosti za izvedbo letošnjih 
lokalnih volitev v občini, Franc Bogovič pa je prisotne seznanil o delu 
glavnega volilnega štaba SLS.  
 

 
SLS O DRUGIH POMEMBNIH DOGODKIH TEDNA 
 
KGZS: Z MINISTROM ZA FINANCE O PROBLEMATIKAH OBDAVČITVE IN ZAVAROVANJA V KMETIJSTVU 
 
Ljubljana, 16. 6. 2010: O problematiki obdavčevanja kmetijske dejavnosti ter o težavah in predlogih rešitev na 
področju kmetijskih zavarovanj je Kmetijsko gozdarska zbornica organizirala sestanek z ministrom za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano mag. Dejanom Židanom in z ministrom za finance dr. Francem Križaničem. Ob dejstvu, da je 
socialni položaj kmeta vse slabši in, da je ogorčenje kmetov nad visokimi davčnimi obremenitvami za leto 2009 vse 
večje, je KGZS premlevala možnosti rešitev z resornima ministroma.  Ob tem so izpostavili tudi dejstva, da se kmetje 
v zadnjem obdobju srečujejo tudi z velikimi težavami na področju kmetijskih zavarovanj. Poudarili so, da ob 
zaostrenih zavarovalnih pogojih (dvig premijskih stopenj pri zavarovanju kmetijske proizvodnje, uvedba odbitnih 
franšiz, navzgor omejena zavarovalna vsota,…), raste tudi število kmetov, ki so ostali brez možnosti zavarovanja 
kmetijske proizvodnje, čeprav izpolnjujejo vse zahtevane pogoje. 
 
Celotno novico lahko preberete:  

http://kgzs.si/GV/Aktualno/V-srediscu/Novica/smid/823/ArticleID/567/reftab/699.aspx; 

 

RAZVOJNI FORUM: KOMPASI RAZVOJA IN BLAGINJE - RAZVOJNE STRATEGIJE IN MERJENJE NJIHOVE 
USPEŠNOSTI 

 
Ljubljana, 15. 6.2010: Umanotera in Državni svet RS sta 15. junija soorganizirala Razvojni forum Kompasi razvoja in 
blaginje - razvojne strategije in merjenje njihove uspešnosti: kako izmeriti blaginjo? 
 

Celotno novico lahko preberete:  http://www.ds-rs.si/?q=node/1881; 
 

DR. BERTA JEREB: "NIKAR NE UKINJAJMO DRŽAVNE POKOJNINE!" 

http://kgzs.si/GV/Aktualno/V-srediscu/Novica/smid/823/ArticleID/567/reftab/699.aspx
http://www.ds-rs.si/?q=node/1881


 

Objavljamo članek, ki je bil objavljen v časnikih Delo in Večer v pismih bralcev. 

Celotno novico lahko preberete:  
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=40D1D939-83CC-E10B-3B33-
65AFEC753AC1&linkid=newsContent 

 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
HEROJSKA PREDSTAVA SLOVENSKE NOGOMETNE ENAJSTERICE ZA 4. TOČKO NA SP 2010 
 

 
 

Zmagoviti afriški ples slovenskih 
nogometašev 

Trenutno prvo mesto v skupini C, kljub odlični in borbeni igri slovenskih 
nogometašev, še ni dokončen razlog za uvrstitev v osmino finale. Na SP pač 
štejejo le osvojene točke. Nogometni navdušenci ste verjetno že preračunali, 
da v nadaljevanje tekmovanja pelje le zmaga oz. vsaj remi na sredini tekmi 
proti Angležem, v primeru našega poraza pa mora Alžirija premagati 
reprezentanco ZDA ali vsaj remizirati. 
Tudi v tajništvu SLS navijamo za drugo slovensko zmago na letošnjem 
mondialu, nogometašem pa ob tem želimo še kanček nogometne sreče. 
 

 

IZJAVA TEDNA 
 

 

»Ustanovitev 
logističnega 

holdinga 
Slovenskih 

železnic, Luke 
Koper in 

Intereurope je 
nepotrebna. SŽ 
je mogoče rešiti 

z delitvijo na 
infrastrukturo 
in prevoznika, 
torej z odpravo 

enovite 
organiziranosti«, 

je komentiral 
predsednik SLS 
mag. Radovan 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=40D1D939-83CC-E10B-3B33-65AFEC753AC1&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=40D1D939-83CC-E10B-3B33-65AFEC753AC1&linkid=newsContent


Žerjav. 
 
 

 
 

*** 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts
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